



ООО "Кэарстрим Хэлс"  
4-я Магистральная ул., д. 11  
Москва, 123007  
тел: +7 495 6605690  
факс: +7 495 6605691

### LETTER OF AUTHORIZATION

Carestream Health Inc., a corporation registered in Rochester, New York, USA, confirms that :

#### **DRIVE Ltd., a company registered**

**in Nezavisimosti ave. , 185, room 16, office 28, Minsk, Republic of Belarus**

is the authorized partner of Carestream Health Inc. and the dealer of Carestream Health Inc. medical products under CARESTREAM and RETINA brands (excluding Dental) in the territory of Republic of Belarus.

Drive Ltd. has rights to sell, participate in tenders, distribute the Carestream Health medical products under CARESTREAM and RETINA brands (excluding Dental) in the Republic of Belarus.

Drive Ltd. has rights to carry out installation, adjustment, service repair, warranty and service of Carestream Health medical products under CARESTREAM and RETINA brands (excluding Dental) products.

Carestream Health Inc. has the worldwide marketing rights to these products and the right to manufacture the products themselves or to have them manufactured by any approved supplier. This Letter of Authorization is valid for 5 years.

### ПИСЬМО-РАЗРЕШЕНИЕ

Carestream Health Inc., корпорация, зарегистрированная в Рочестере, Нью-Йорк, США, подтверждает, что:

**ООО «Драйв», компания, зарегистрированная по адресу:  
Пр. Независимости, дом 185, помещение 16, офис 28, Минск, Республика  
Беларусь**

является авторизованным партнером компании Carestream Health Inc. и распространителем изделий медицинского назначения производства Carestream Health Inc. (бренды CARESTREAM и RETINA, за исключением продукции для стоматологии) на территории Республики Беларусь.

ООО «Драйв» имеет права продавать, участвовать в тендерах, распределять медицинскую технику и изделия медицинского назначения производства Carestream Health Inc. (бренды CARESTREAM и RETINA, за исключением продукции для стоматологии) в республике Беларусь.

ООО «Драйв» имеет право осуществлять установку, наладку, сервисный ремонт, гарантийные замены, сервисное обслуживание изделий медицинского назначения производства Carestream Health Inc. (бренды CARESTREAM и RETINA, за исключением продукции для стоматологии). Компания Carestream Health Inc. имеет всемирные права маркетинга на эти изделия и право производить изделия самостоятельно или произвести их любым санкционированным поставщиком.

Данное письмо-разрешение действительно в течение 5 лет.

29.07.2015

General Manager  
Carestream Health LLC  
Georgy Roslyakov

